
Protokół Nr 3/2011 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 29 czerwca 2011 roku 

 
 

Na posiedzeniu obecni: 

 

1) Franciszek Gawina - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2)  Andrzej Kunicki - Za-ca Przewodniczącego Komisji 

3) Adam Derewońko - Członek Komisji 

4) Krzysztof Bobel - Członek Komisji 

5) Stanisław Radulski - Członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1)  Krzysztof Jaworowski - Wójt Gminy 

2) Zdzisława Iwańczuk  - Skarbnik Gminy 

3) Ewa Zawadzka  - Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Glinniku 

4) Katarzyna Wróbel  - Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Oleksinie 

5) Dorota Zaleska  - Dyrektor szkoły Podstawowej w Holonkach 

6) Franciszek Iwańczuk  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Domanowie 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Kontrola wydatków gminy w zakresie zużycia nośników energii (prąd, woda) w 

budynkach OSP, szkołach w Gminie Brańsk za 2010r. 

4.  Sprawy różne. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1,2 Pan Franciszek Gawina – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, o godzinie 8
00

 

otworzył posiedzenie Komisji, które odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, 

ul. Rynek 8. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum. Powitał przybyłych członków 

komisji, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy oraz dyrektorów szkół. Następnie przedstawił 

porządek posiedzenia zwracając się do członków komisji o zgłaszanie ewentualnych 

poprawek i propozycji zmian. Wobec braku wniosków i propozycji poddał pod głosowanie 

proponowany porządek. Komisja głosami 5-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 porządek 

jednogłośnie przyjęła. 

 

Ad. 3 Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Rewizyjna zgodnie z planem 

pracy przyjętym na 2011r., w drugim kwartale br. ma zrealizować punkt Planu: „Kontrola 

wydatków gminy w zakresie zużycia nośników energii (prąd, woda) w budynkach OSP, 

szkołach w Gminie Brańsk za 2010r”.  Kontrolą zostaną objęte szkoły w Glinniku, Oleksinie, 

Domanowie i Holonkach oraz ogólnie jednostki OSP. W dalszym toku posiedzenia komisja 

prowadziła kontrole. Odrębne protokoły z kontroli na każdą jednostkę stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4 W sprawach różnych: 

 Wójt Gminy przypomniał dyrektorom szkół, aby na czas swojej nieobecności 

wyznaczali osoby na zastępstwo, z którymi można się kontaktować. Taka informacja 

powinna być ogólnie dostępna, umieszczona na zewnątrz szkoły bądź na tablicy 

informacyjnej przy szkole. W czasie wakacji dzieci, czy nawet dorośli chcą korzystać 

z boisk, obiektów szkolnych, więc ktoś to powinien udostępniać i nadzorować. Nie 



może być takiej sytuacji jak w dniu wczorajszym, że radny na sesji pytał, gdzie są 

klucze od bramek na boisko, bo dyrektor wyjechał za granicę i nie ma z nim kontaktu.  

 Wójt Gminy powiedział, że w gminie pracują dobrzy dyrektorzy, nie patrzą na 

godziny pracy, nie patrzą czy to są wakacje czynie, ogólnie są zawsze dostępni i 

dbają o swoje placówki. Podejmują działania mimo wakacji, aby dobrze rozpocząć 

nowy rok szkolny. Dyrektorzy stanowią „dobrą drużynę”, jest między nimi 

konkurencja, ale zdrowa konkurencja, nikt sobie „do oczu nie skacze” i to się 

wszystko razem trzyma i jest dobrze. Wójt Gminy powiedział – „z urzędu nie widzę 

żadnych problemów z oświatą i jeżeli ktoś coś źle mówi a zwłaszcza publicznie 

komentuje moje pismo, to 100% przekazuje kłamstwo. Komentując w ogłoszeniach, 

że „co nauczyciele są winni, że 7% podwyżki mają”? To proszę mi pokazać, że ja tak 

napisałem, że to nauczyciele są winni, bo będą mieli podwyżki. Najpierw należy 

nauczyć się czytać, myśleć i mówić później zabierać głos. Nie mówię, że nauczyciele 

zarabiają za dużo, czy jest to ich wina, że dostaną podwyżki, tylko chodzi mi oto, że 

to Państwo powinno zabezpieczyć środki na oświatę. Państwo, jeżeli daje podwyżkę, 

to powinno ją zabezpieczyć w budżecie, zwiększając od 1 września subwencje dla 

gminy. To jest problem, a nie napuszczać nauczycieli na Wójta czy na gminę lub 

odwrotnie. Osoba, która publicznie w ogłoszeniach komentowała moje pismo, 

mówiła nieprawdę, ale od początku, kiedy tylko przybyła na teren gminy nie była 

Wójtowi życzliwa, nigdy mnie nie odwiedziła,  nie porozmawiała o problemach. Dla 

Chojewa zawsze byłem przychylny, dzieciom, czy mieszkańcom nie wyrządziłem 

krzywdy a to, że „lecą” nieprawdziwe komentarze, to niech ta osoba się wstydzi, co 

mówi. Ktoś mówi, że Wójt łączy godziny religii, ale czy ja komuś powiedziałem, że 

ma być religia połączona? Ja tylko przyznaję godziny szkole, a za całą organizację 

nauczania odpowiada dyrektor, to on powinien szukać najlepszych rozwiązań. Mówię 

tylko ile gmina może sfinansować. Mówienie o tym, że Wójt łączy religię jeszcze na 

etapie opracowywania arkuszy organizacyjnych jest wielkim nieporozumieniem. 

Takie napuszczanie dyrektora na wójta i odwrotnie jest „niesmaczne”, ludzie 

wykształceni, którzy zajmują się oświatą, lub obracają się wokół oświaty nie powinni 

na tym poziomie dyskutować”.  

 

Ad. 5 Nie wniesiono zapytań i wolnych wniosków. 

 

Ad. 6 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Pan Franciszek Gawina 

o godz. 10
00

 zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Alina Adamczyk       Franciszek Gawina 

 

Członkowie Komisji biorący udział w posiedzeniu: 

 

1)  Andrzej Kunicki  

2) Adam Derewońko  

3) Krzysztof Bobel 

4)  Stanisław Radulski  


